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Příprava silničního obchvatu města pokračuje 
 

  
 
Také město Svitavy v nedávné době bylo informováno o neradostné a zarážející informaci, že 
investice silničního obchvatu města musí znovu projít procesem tzv. přeschválení posouzení vlivu 
stavby na životní prostředí. Proč tomu tak je, nebo kde se zase zaspalo u kompetentních 
ministerských orgánů, či zákonodárců, to je otázka na jiná zodpovědná místa.  
Vedení města při jednání s Ředitelstvím silnic a dálnic ČR správou Pardubice zjišťovalo 
podrobnosti, zejména jestli bude investice kompletně zastavena, nebo bude stále v přípravě 
pokračováno. Byli jsme ujištěni, že příprava stále pokračuje v nezměněném režimu. Pokračuje 
administrativní proces změny územního rozhodnutí, dopracovává se dokumentace pro stavební 
povolení.  Na základě znaleckých posudků bylo zahájeno pokračování ve výkupech pozemků 
od jednotlivých vlastníků. Výkupy se týkají také pozemků města Svitavy, což bude zajímavým 
vícepříjmem do rozpočtu města. Pro město však není důležitá jen příjmová stránka z prodeje 
pozemků, ale především rychlost přípravy a spuštění vlastní realizace stavby. Chceme tedy i nadále 
být nápomocni nejen Ředitelství silnic a dálnic ČR při přípravě investice, ale i projektantovi, jak co 
nejrychleji zvládnout projekční přípravu celé stavby. Cílem je, aby realizace silničního obchvatu 
byla zahájena na přelomu let 2017/2018. 
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